

**ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS**

Headquarters Edition
Number 7/88 January 26, 1988

Édition de l'administration centrale
Numéro 7/88 le 26 janvier 1988

NEGOTIATION COURSE

The Training and Development Division (APF) announces that a course on bilateral negotiation will be given in French from February 22 to 25 in Carleton University.

This course is designed to familiarize participants with the various techniques and approaches used in negotiation, and to provide them an opportunity to explore the use of these techniques in a simulated bilateral negotiation between two countries. The course enables participants to experiment with various negotiating tactics and strategies, and assess the impact of alternatives on the outcome.

The course is under the direction of Professor Tomlin of the Norman Paterson School of International Affairs of Carleton University.

Those officers who wish to participate should send a memorandum signed by their immediate supervisor to APF (attention: F. Galipeau).

COURS DE NÉGOCIATION

La Direction de la formation et du perfectionnement (APF) annonce qu'un cours de négociations bilatérales sera donné en français du 22 au 25 février à l'Université Carleton.

Ce cours vise à familiariser les participants avec les diverses techniques de négociation et à leur permettre de les utiliser dans des négociations bilatérales simulées entre deux pays. Il donne aux participants l'occasion d'essayer diverses tactiques et stratégies de négociation et d'évaluer l'incidence des diverses options sur les résultats.

Le cours sera donné sous la direction du professeur Tomlin de la Norman Paterson School of International Affairs à l'Université Carleton.

Les agents qui désirent s'y inscrire doivent envoyer une note signée par leur supérieur immédiat à APF (à l'attention de F. Galipeault).